

**CORPORATE EVENT NOTICE:** Admission des actions PartnerRe Ltd.  
Radiation des actions PARIS RE  
**PartnerRe Ltd.**

**PLACE:** Paris  
**AVIS N° :** PAR\_20091208\_05934\_EUR  
**DATE:** 08/12/2009  
**MARCHÉ:** Euronext Paris

**Suite à l'avis PAR\_20091204\_05886\_EUR**

Les assemblées générales extraordinaires de la société PartnerRe Holdings II Switzerland GmbH (le "Véhicule d'Acquisition") et de la société PARIS RE Holdings Limited ("PARIS RE") du 7 décembre 2009 ont approuvé le projet de fusion par absorption de la société PARIS RE par le Véhicule d'Acquisition (la « Fusion ») et la Fusion a été enregistrée le même jour auprès du Registre de commerce de Zoug.

Les actionnaires de PARIS RE se voient attribuer par le Véhicule d'Acquisition, conformément au droit suisse, un certain nombre d'actions ordinaires PartnerRe Ltd. (« PartnerRe ») en contrepartie de leurs actions PARIS RE.

La parité d'échange a été fixée à 0,3018 action PartnerRe pour 1 action PARIS RE détenue.

4.200.100 actions PartnerRe seront émises en rémunération de la Fusion.

Début des opérations d'échange: A compter du 10 décembre 2009.

Etablissement en charge des opérations de centralisation: BNP Paribas Securities Services (affilié 030).

#### *Traitement des dossiers par les intermédiaires financiers*

Les intermédiaires financiers affiliés Euroclear France devront livrer les actions PARIS RE à BNP Paribas Securities Services en nature de compte 51, en précisant le nombre d'actions PartnerRe à recevoir en échange, après application de la parité d'échange pour chacun de leurs clients.

Il est rappelé que, s'agissant d'une opération de fusion absorption, cette opération a un caractère obligatoire.

#### *Gestion des rompus*

Aucun rompu d'actions PartnerRe ne sera émis lors de la Fusion. Tous les rompus d'actions PartnerRe auxquels aurait droit un actionnaire de PARIS RE dans le cadre de la fusion au sein d'un même intermédiaire financier affilié Euroclear France seront regroupés. Si un rompu résulte de ce regroupement, le nombre d'actions PartnerRe à recevoir sera arrondi au nombre entier d'actions PartnerRe le plus proche (avec 0,50 arrondi au nombre entier supérieur). Il n'y aura pas d'indemnisation en espèces des actions formant rompus.

#### *Radiation des actions PARIS RE*

Les actions PARIS RE seront radiées d'Euronext Paris le 10 décembre 2009 avant ouverture de bourse.

### *Facilité de courtage*

PartnerRe propose aux actionnaires de PARIS RE qui recevront des actions PartnerRe dans le cadre de la Fusion, de bénéficier d'une facilité de courtage, qui leur permettra de céder tout ou partie de leurs actions PartnerRe sur le New York Stock Exchange. PartnerRe prendra à sa charge les coûts de transaction liés à cette cession (frais de courtage et impôts de bourse le cas échéant). Cette facilité de courtage sera réservée aux actions PartnerRe reçues en échange d'actions PARIS RE dans le cadre de la Fusion.

En raison du temps nécessaire à la procédure d'échange des actions PARIS RE contre les actions PartnerRe dans le cadre de la Fusion, la facilité ne sera ouverte qu'à compter du 4 janvier 2010 (date donnée à titre indicatif). Les actionnaires pourront opter pour cette facilité pendant une durée de 10 jours de bourse, qui expire le 15 janvier 2010 (date donnée à titre indicatif).

Le nombre d'actions PartnerRe pouvant être cédés sur le New York Stock Exchange par chaque actionnaire grâce à cette facilité de courtage est limité à un maximum de 700 (sept cents).

La cession des actions PartnerRe sur le New York Stock Exchange interviendra à l'expiration de la facilité de courtage. Chaque actionnaire participant recevra le même prix par action PartnerRe. Le prix de cession des actions PartnerRe comme le taux de change du dollar américain en euros dépendront des conditions de marché alors en vigueur et les risques associés seront supportés par les actionnaires participants.

La centralisation des actions PartnerRe à vendre sera assurée par BNP Paribas Securities Services (affilié 030) qui diffusera une note technique aux affiliés via Euroclear France avant la fin du mois de décembre 2009.

### **Augmentation du nombre d'actions en circulation**

Euronext Paris fait connaître que 4.200.100 actions nouvelles émises par PartnerRe Ltd., immédiatement assimilables aux actions existantes, seront admises sur Euronext Paris à partir du 10/12/2009.

Ancien nombre de titres en circulation:	79.706.744
Nombre de titres à admettre:	4.200.100
Nouveau nombre de titres en circulation:	83.906.844

Libellé:	PartnerRe Ltd.	Code Euronext:	BMG6852T1053
ISIN:	BMG6852T1053		
Mnémonique:	PRE		

### **Radiation**

A partir du 10/12/2009, les actions émises par PARIS RE seront radiées de Euronext Paris

Libellé:	PARIS RE	Code Euronext:	CH0032057447
ISIN:	CH0032057447	Date de Radiation:	10/12/2009
Mnémonique:	PRI		

\*\*\*\*\*

<b>CORPORATE EVENT NOTICE:</b>	Listing of PartnerRe Ltd. shares Delisting of PARIS RE shares <b>PartnerRe Ltd.</b>
<b>LOCATION:</b>	Paris
<b>NOTICE:</b>	PAR_20091208_05934_EUR
<b>DATE:</b>	08/12/2009

**MARKET:**

Euronext Paris

**Following notice PAR\_20091204\_05886\_EUR**

The Extraordinary Shareholders' Meetings of PartnerRe Holdings II Switzerland GmbH (the "Acquisition Subsidiary") and PARIS RE Holdings Limited ("PARIS RE<sub>¿</sub>") held on 7 December 2009 approved the merger of PARIS RE with and into the Acquisition Subsidiary (the "Merger<sub>¿</sub>") and the Merger was registered on the same date with the Commercial Register of Zug.

As permissible under Swiss law, the shareholders of PARIS RE will receive from the Acquisition Subsidiary as compensation for each PARIS RE share a certain number of PartnerRe Ltd. ("PartnerRe<sub>¿</sub>") common shares.

The exchange ratio has been set to 0.3018 PartnerRe share for each PARIS RE share.

4.200.100 PartnerRe shares will be issued in consideration for the Merger.

Exchange operations: from 10 December 2009.

Bank in charge of the centralization: BNP Paribas Securities Services

*Role of financial intermediaries*

Financial intermediaries which are affiliates of Euroclear France will deliver PARIS RE shares to BNP Paribas Securities Services, account type 51, and will specify the number of PartnerRe shares to receive in exchange, after application of the exchange ratio for each of their clients.

As a reminder, because this operation is a merger, the exchange is mandatory.

*Fractional shares*

No fractional PartnerRe common shares will be issued in the Merger. All fractional PartnerRe common shares that a holder of PARIS RE common shares would otherwise be entitled to receive as a result of the Merger within a same financial intermediary affiliate of Euroclear France will be aggregated and if a fractional share results from such aggregation, the number of PartnerRe common shares to be received shall be rounded to the nearest whole PartnerRe common share (with 0.50 being rounded upward). There will not be any cash compensation for fractional shares.

*PARIS RE shares delisting*

PARIS RE shares will be delisted from Euronext Paris on 10 December 2009 before the market opens.

*Share Dealing Facility*

PartnerRe has agreed to make available a share dealing facility to allow holders of PARIS RE common shares who receive PartnerRe common shares in the Merger to sell either part or all of their PartnerRe common shares on the New York Stock Exchange if they so choose while PartnerRe will bear the transaction costs associated with such sale (any brokerage fees and stamp duties, if any). This share dealing facility will be limited to the PartnerRe common shares received in exchange for PARIS RE common shares in the Merger.

Given the time required to effectively process the exchange of PARIS RE common shares into PartnerRe common shares in the context of the Merger, the facility will be available from January 4, 2010 (indicative date). The shareholders may opt for the share dealing facility during 10 trading days: the share dealing facility will end on January 15, 2010 (indicative date).

The number of PartnerRe common shares that may be disposed of on the New York Stock Exchange by each shareholder is limited to a maximum number of 700 (seven hundred).

The sale of the PartnerRe common shares on the New York Stock Exchange will take place following the closing of the share dealing facility. Each participating shareholder will receive the same price per PartnerRe common share. The selling price of the PartnerRe common shares as well as the rate of the conversion of the USD into Euros will depend on the then prevailing market conditions and the associated risks will be born by the participating shareholders.

Centralization of PartnerRe shares will be handled by BNP Paribas Securities Services (affiliate 030), which will disseminate a technical note to affiliates through Euroclear France before the end of December 2009.

***Increase of the number of outstanding ordinary shares***

4.200.100 new ordinary shares issued by PartnerRe Ltd., immediately assimilated with the existing ordinary shares, will be listed on the market Euronext Paris as of 10/12/2009:

Old number of outstanding shares:	79.706.744
Number of shares to be listed:	4.200.100
New number of outstanding shares:	83.906.844

Designation:	PartnerRe Ltd.	Euronext code:	BMG6852T1053
ISIN:	BMG6852T1053	National code:	N/A
Symbol:	PRE		

***Delisting of shares***

As of 10/12/2009, ordinary shares issued by PARIS RE will be delisted from Euronext Paris

Euronext Designation	PARIS RE	Euronext code:	CH0032057447
ISIN code:	CH0032057447	Delisting date:	10/12/2009
Trading Symbol:	PRI		

\*\*\*\*\*